

1990

## c D.4 Debt Collectors Act/Loi sur les agents de recouvrement

Ontario

© Queen's Printer for Ontario, 1990

Follow this and additional works at: <http://digitalcommons.osgoode.yorku.ca/rso>

---

### Bibliographic Citation

*Debt Collectors Act*, RSO 1990, c D.4 / *Loi sur les agents de recouvrement*, SRO 1990, c D.4

### Repository Citation

Ontario (1990) "c D.4 Debt Collectors Act/Loi sur les agents de recouvrement," *Ontario: Revised Statutes*: Vol. 1990: Iss. 3, Article 15.  
Available at: <http://digitalcommons.osgoode.yorku.ca/rso/vol1990/iss3/15>

This Statutes is brought to you for free and open access by the Statutes at Osgoode Digital Commons. It has been accepted for inclusion in Ontario: Revised Statutes by an authorized administrator of Osgoode Digital Commons.

## CHAPTER D.4

### Debt Collectors Act

Penalty for  
issuing imita-  
tions of  
court forms

**1.** Every person, whether principal or agent, who prints or publishes a notice or form that is an imitation or a colourable imitation of any court form, and that is calculated to deceive the public by inducing the belief that such notice or form is a notice or form from a court, or is part of the process of a court, or who issues or makes use of such a notice or form in connection with a collection agency or otherwise, is guilty of an offence and on conviction is liable to a fine of not more than \$20. R.S.O. 1980, c. 113, s. 1, *revised*.

---

## CHAPITRE D.4

### Loi sur les agents de recouvrement

Contrefaçon  
de formules  
émanant d'un  
tribunal

**1** Est coupable d'une infraction et passible, sur déclaration de culpabilité, d'une amende d'au plus 20 \$ quiconque, à titre de mandant ou de mandataire, imprime ou publie, ou délivre ou utilise, que ce soit ou non en rapport avec une agence de recouvrement, un avis ou une formule qui constitue une imitation ou une contrefaçon de toute formule émanant d'un tribunal et qui est conçu dans le but frauduleux d'inciter le public à croire qu'il s'agit d'un avis ou d'une formule émanant d'un tribunal ou d'un acte de procédure d'un tribunal. L.R.O. 1980, chap. 113, art. 1, *révisé*.

---